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Yttrande över ”Detaljplan för nordvästra delen av Arninge-Ullna inom 

kommundelen Arninge i Täby kommun” 

 
Exploateringen av Arninge-Ullna innebär att värdefull natur och djur inom strandskyddszonen 

försvinner. Den biologiska mångfalden kommer att minska eller förändras då delar av området 

exploateras och förparkas. Den redan störda förbindelsen mellan Angarnskilen och Bogesundskilen 

försämras ytterligare för djur och växter. 

 

Täby Naturskyddsförening har i tidigare yttranden angett att planerna att låta bostadskvarter nå ända ut 

i vattnet är fel ur naturvårdshänsyn. Enligt MKB kommer kvaliteten på naturmiljön att försämras 

varför nuvarande strandskydd bör fortsätta gälla. Täby kommuns tätortsutveckling bör kunna 

tillgodoses till största delen genom utbyggnaden av Täby centrum och galoppfältet.  

 

Värdet i strandområdet finns i huvudsak i de igenväxande miljöerna med ett stort inslag av död ved 

som ger förutsättningar för ett rikt fågelliv. Sumpskogarna och lövskogarna längs Ullnasjön har höga 

naturvärden och bör därför bevaras. Bland andra häckade där under våren 2009 den rödlistade mindre 

hackspetten. Den planerade gång- och cykelvägen i sumpskogen bör inte gå så nära stranden utan mer 

där kraftledningen går i dag. Efter sumpskogen kan gång- och cykelvägen däremot gå närmare sjön 

där det i detaljplanen fanns en gång- och cykelbana planerad för Arninge golfbana. 

 

Utvidgningen av befintligt dike till en kanal kan enligt vetenskapliga rön leda till at stickmyggan, 

vilken redan finns i Danderyd, ges större möjlighet att etablera sig även i Täby. 

 

Det är viktigt hur dagvattensystemet utformas för att Ullnasjön ska uppnå miljökvalitetsnormen God 

ekologisk status år 2015. 
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